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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mivel magyarázzák a Testnevelési Egyetemet érintő 
döntéseket?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Testnevelési  Egyetem  is  azok  közé  tartozik,  amelyek  érintettek  a  modellváltásnak  hazudott
alapítványi  kiszervezésben.  A  kormány  soha  nem  látott  fejlesztési  források  és  az  egyetemi
autonómia sértetlenségének ígéretével kényszerítette bele ebbe a folyamatba az intézményeket. Azt
már tudjuk, hogy az ígért források nem érkeztek meg, a megalakuló alapítványok pedig a legtöbb
esetben semmibe vették a szenátusok kéréseit az egyetemek működését illetően.

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Milyen kéréseket, peremfeltételeket fogalmazott meg a Testnevelési Egyetem szenátusa a 
modellváltást megelőzően? A megfogalmazott kérések közül melyeket fogadta el új 
fenntartóként a Testnevelési Egyetemért Alapítvány?

• A jövőben a központi költségvetésből érkező forrásokat közvetlenül a Testnevelési Egyetem 
vagy a Testnevelési Egyetemért Alapítvány kapja majd?

• Milyen konkrét, bérfejlesztéssel összefüggő döntések születtek a Testnevelési Egyetemen a 
modellváltást követően? Milyen feltételekhez köti a fenntartó alapítvány ezeket?

Várom válaszát!

Tisztelettel,

Dr. Keresztes László Lóránt
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